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Protokół nr XVI/2016 
z sesji Rady Gminy w Krzemieniewie 

z dnia 12 lipca 2016 r. 
 

 

 

Sesja Rady Gminy w Krzemieniewie odbyła się 12 lipca 2016 r. o godz. 1430 w sali 

Gminnego Centrum Kultury w Krzemieniewie. 

Otwarcia obrad dokonał przewodniczący Rady Piotr Sikorski, który powitał obecnych radnych 

a w imieniu Rady zaproszonych gości: Pana Andrzeja Pietrulę – Wójta Gminy, Radosława 

Sobeckiego- zastępcę Wójta, Dorotę Andrzejewską - Skarbnika Gminy,  Przewodniczącego 

Rady Powiatu pana Jana Szkudlarczyka, radną powiatową panią Irenę Grobelną, panią Annę 

Weber – Dyrektora GCK  oraz sołtysów .  Listy obecności stanowią załączniki nr 1 i 2   do 

protokółu. 

Przewodniczący - na podstawie listy obecności - stwierdził, że w obradach bierze udział 14 

radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum 

pozwalające na podejmowanie prawomocnych decyzji.  

Pan Przewodniczący przedstawił zebranym nowo wybraną w wyborach przedterminowych 

Sołtys wsi Drobnin panią Annę Dudziak. 

 

 Następnie zaproponował porządek obrad: 

 
1. Otwarcie. 

2. Przyjęcie protokołu z ostatniej Sesji. 

3. Sprawozdanie wójta z działalności w okresie między sesjami. 

4. Pytania, wnioski, interpelacje radnych. 

5. Podjęcie uchwały  w sprawie dokonania zmiany w budżecie gminy Krzemieniewo na  
2016 r. ( druk 109). 

6. Podjęcie uchwały w sprawie dokonania zmiany w Wieloletniej prognozie Finansowej na 

lata 2016-2024 ( druk 110). 

7. Sprawozdanie Przewodniczących Doraźnych Komisji Rady z ich działalności i przyjęcie  

protokołów końcowych. 

8. Informacja o realizacji „Programu 500 Plus” 

9.      Odpowiedzi na pytania, wnioski i interpelacje. 

10.  Wolne głosy. 

11.  Zakończenie 

 

Przewodniczący zwrócił się z pytaniem, czy ktoś spośród radnych chciałby wystąpić z 

wnioskiem o dokonanie zmian w wyżej wymienionym porządku obrad. 

Radni nie zgłosili uwag do zaproponowanego porządku , wobec czego przystąpiono do jego 

realizacji. 
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Ad p.2. 

 

Przewodniczący zapytał radnych o uwagi do projektu protokółu z poprzedniej sesji. 

Uwag nie zgłoszono.  

Przewodniczący zarządził głosowanie nad przyjęciem protokółu z XV sesji.  

Za przyjęciem protokółu głosowało 14 obecnych  radnych . Protokół został przyjęty 

jednogłośnie. 

 

Ad p.3. 

Przewodniczący obrad poprosił pana Wójta o złożenie informacji z okresu od ostatniej sesji, 

tj. od 24 maja br. 

Wójt poinformował, że w dalszym ciągu kontynuowane są prace związane z przygotowaniem 

kompletu dokumentów do ogłoszenia przetargu na budowę  oczyszczalni ścieków i sieci 

kanalizacyjnej, 

- został ogłoszony przetarg na sprzedaż trzech działek w strefie inwestycyjnej w 

Krzemieniewie, na dzień dzisiejszy sprzedano wszystkie działki w tej strefie dwie kupiła firma 

Debon z Krzemieniewa i jedną kupił pan Wojtkowiak Andrzej. 

- w wyniku przeprowadzonego przetargu sprzedano również działkę w Starym Belęcinie: 

- ogłoszono przetarg na sprzedaż nieruchomości nad remizą OSP w Krzemieniewie oraz garaż 

przy ul. Spółdzielczej w Krzemieniewie: 

- zakończono remont i odebrano do użytku budynek w Pawłowicach z przeznaczeniem na 

bibliotekę, 

- trwają prace nad uregulowaniem własności w bloku mieszkalnym przy ul. Spółdzielczej w 

Krzemieniewie; 

- w Garzynie odbył się festiwal piosenki dzieci niepełnosprawnych z powiatu leszczyńskiego, 

jest to impreza która zapisana została do corocznego kalendarza imprez kulturalnych na 

terenie gminy; 

- podpisano umowy z ratownikami na zabezpieczenie jeziora, plaży i sanitariatów w Górznie; 

- w sprawie ujęcia wody w Oporówku został złożony wniosek na pozwolenie na budowę, są 

uzgodnienia z Międzygminnym Związkiem Wodociągów i Kanalizacji Wiejskich we Wschowie 

w sprawie uczestniczenia w kosztach. 

Ad.p.4 

 

W kolejnym punkcie obrad przewodniczący Rady zaprosił radnych do zgłaszania interpelacji, 

wniosków i zadawania pytań. 

Radni Katarzyna Wysocka i Michał Michalski złożyli  na ręce pana Przewodniczącego  

pisemną interpelację w sprawie renowacji i unowocześnienia bieżni na boisku sportowym w 
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Pawłowicach. Przewodniczący Rady interpelację tę przekazał zgodnie z kompetencją 

Wójtowi . ( interpelacja stanowi zał. nr. 3 do niniejszego protokołu.) 

Radny Michał Michalski– poruszył sprawę możliwości dofinansowania usuwania azbestu z 

budynków dla indywidualnych gospodarstw domowych, poinformował również o 

pęknięciach na drodze asfaltowej w miejscowości Pawłowice. 

Radny Marek Garbacz– zapytał czy gmina będzie pozyskiwała inwestorów poprzez 

przygotowanie następnych gruntów pod strefę inwestycyjną. 

Radny Piotr Majchrzak, poruszył następujące sprawy: 

-  zaopatrzenia Ośrodka Pomocy Społecznej w Krzemieniewie w wózek inwalidzki, który  

byłby wypożyczany na krótki okres osobom niepełnosprawnym, 

- prosił o interwencję w sprawie uporządkowania chodnika przy drodze powiatowej w 

Luboni. 

Radna Katarzyna Wysocka – prosiła o wycięcie lub podcięcie drzew , które wchodzą w pas 

jezdni w okolicach marketu DINO w Pawłowicach. 

 

Ad p.5. 

 

Projekt uchwały w sprawie zmian w budżecie gminy Krzemieniewo na 2016 r. przedstawiła 

pani Skarbnik. 

Wykaz zmian stanowi zał. Nr 4 do niniejszego protokółu. 

 

Poinformowała, że zmiany do uchwały budżetowej dotyczą uporządkowania środków 

budżetowych zaplanowanych na 2016 r. po czym odczytała treść uchwały. 

Radny Marek Garbacz,  zapytał czy plan wydatków na rehabilitację społeczną zmniejsza 
się po to , aby środki wydać na dotację dla Szpitala w Górznie. 
Pani Skarbnik odpowiedziała , że tak. 
Następnie odczytała treść uchwały. 

Ponieważ nie zgłaszano innych pytań do przedstawionej uchwały, przewodniczący 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednogłośnie i  stanowi załącznik  nr 5  do niniejszego protokółu. 

Ad p.6. 

 

Pani Skarbnik przedstawiła również projekt uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 

finansowej gminy Krzemieniewo na lata 2016 – 2024. 

Wyjaśniła, że konsekwencją zmian w budżecie jest również zmiana w WPF. 

Ponieważ pytań i uwag do projektu uchwały nie zgłoszono, przewodniczący Rady 

przeprowadził głosowanie. 

Za przyjęciem uchwały głosowało 14 obecnych radnych. 

Uchwała została przyjęta jednomyślnie i stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokółu 
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Ad p.7. 

W kolejnym punkcie porządku obrad Przewodniczący doraźnej Komisji ds. analizy statutów i 

funkcjonowania sołectw, pan Marek Garbacz przedstawił sprawozdanie podsumowujące 

działanie tejże Komisji ( sprawozdanie stanowi zał. Nr 7 do niniejszego protokołu). 

Pan Przewodniczący Marek Garbacz poinformował, że w toku prac komisji nie udało się 

wypracować jednomyślności wśród członków komisji, dlatego każdy  członek Komisji mógł 

wnieść swoje zdanie odrębne do sprawozdania. 

Takie zdanie odrębne Przewodniczącego komisji pana Marka Garbacza zostało załączone do 

sprawozdania podsumowującego działanie komisji, stanowi ono zał. Nr 8 do niniejszego 

protokołu. 

Następnie przewodniczący Rady przeprowadził głosowanie nad przyjęciem sprawozdania z 

działania doraźnej komisji ds. analizy statutów i funkcjonowania sołectw. 

Za przyjęciem sprawozdania głosowało 14 obecnych radnych. Wobec powyższego 

Przewodniczący stwierdził, że sprawozdanie zostało przyjęte jednomyślnie. 

Ponieważ w protokole zostało zawarte, iż komisja zakończyła swoją działalność 

Przewodniczący uznał , że komisję należy rozwiązać . 

 

Ad p. 8 

Pan Wójt przedstawił informację na temat „Programu 500 Plus”.  Informacja stanowi  zał.  

Nr 9 do niniejszego protokołu.  

 

 Ad.p.9 

Do zgłoszonych pytań i interpelacji Wójt odniósł się następująco. 

- w sprawie usuwania azbestu wyjaśnił, że jest program, z którego skorzystała tylko gmina 

Lipno, można było skorzystać z tego programu, ale należało zaplanować wkład własny , 

gmina odstąpiła od programu, ponieważ jest jeszcze czas na realizację usuwania azbestu do 

2020 r, a priorytetowym zadaniem w gminie jest budowa oczyszczalni i właśnie na to zadanie 

należało zaplanować wszystkie środki.  

Gmina gdyby zabezpieczała środki na usuwanie azbestu, to dla wszystkich, nie tylko 

właścicieli prywatnych posesji, ale również i Spółek, gdzie azbestu jest najwięcej. 

- sprawa popękanego asfaltu , będziemy zgłaszać problem do Starostwa Powiatowego,  

-  w sprawie pozyskiwania gruntów na strefę przemysłową , musielibyśmy zrobić analizę tego 

co już mamy, i jeżeli wykażemy dużo takich działek , to Wojewoda prawdopodobnie nie 

wyrazi nam zgody na dalsze przeznaczanie terenów rolnych pod budownictwo przemysłowe, 

-  w sprawie zakupu wózków inwalidzkich, będziemy problem rozważać wspólnie z 

Kierowniczką GOPS. 

- w sprawie sprzątania chodników przy drodze powiatowej, poinformował, że wielokrotnie 

zwracaliśmy się do właścicieli o uporządkowanie, ale jest to bezskuteczne. 
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- w sprawie przycięcia gałęzi  drzew rosnących przy DINO w Pawłowicach, można to zrobić 

ale dopiero jesienią ponieważ teraz nie jest odpowiedni termin. 

- w sprawie interpelacji pisemnej dot. remontu bieżni na stadionie w Pawłowicach Wójt 

poinformował, że gdyby można pozyskać środki na taką inwestycję, to można by to zrobić, 

ale Ministerstwo Sportu nie wywiązuje się z obowiązku płacenia animatorom sportu na 

Orlikach, jeżeli chodzi o Urząd Marszałkowski też nie bardzo można pozyskać takie środki.  

Dla gminy jest to bardzo duży koszt, ponieważ można porównać tę inwestycje z inwestycją w 

Zespole Szkół w Pawłowicach, gdzie był to koszt rzędu 0.5 mln. zł. 

 

Ad p. 11. 

 

W wolnych głosach i wnioskach, radny Piotr Majchrzak zapytał o sprawę lokalizacji 

planowanych lamp solarnych, czy już jest wiadomo gdzie będą zlokalizowane. 

Wójt odpowiedział, że jeszcze nie zajmował się tym tematem. 

Przewodniczący Rady Powiatu pan Jan Szkudlarczyk poinformował , że wszystkie wnioski 

zgłoszone na dzisiejszej sesji, a dotyczące Powiatu zostaną rozpatrzone już na następny dzień 

ponieważ jest zaplanowana lustracja dróg powiatowych na gminie Krzemieniewo. 

 

Ad p. 12. 

Innych spraw nie poruszano.  

Wobec zrealizowania porządku obrad, przewodniczący podziękował zebranym za udział w 

sesji i o godzinie 15:30 zamknął obrady. 

 
 
 

Protokółowała:  

  
Przewodniczący 

Rady Gminy w Krzemieniewie 
 

 

( Bogusława Stróżyńska )  ( Piotr Sikorski) 
 

 

 

 

 


